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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 2/2017      § 15 - 26 
 

Tid: Tisdagen den 21 februari  kl. 17.30 – 17:39 

Plats: Stora kollegiesalen, stadshuset 

 

Justerat : 2017-03-06 
 

 

Emilia Bjuggren Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Emilia Bjuggren (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Jenny Schöldin (S) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Alexander Lindholm (S)  Tjänstgörande ersättare 

Zekiye Güler Thompson (S)  

Johan Kovaniemi (S)   

Daniel Gustafsson (MP)  Tjänstgörande ersättare  

Mehdi Oguzsoy (V)  Tjänstgörande ersättare 

Andreas Berglöf (M) 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Mariana Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Erik Odenlid nämndsekreterare och 

Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare, Jacob Broman bitr. borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Joseph Zamani (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mia Ternlund (V) 

Alexandra Sjölin Falk (MP) 
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§ 25 

Ökad tillgänglighet till simlokaler - Svar på skrivelse från Sophia 
Granswed m.fl. (M), Mikael Valier (KD), Daniele Fava (L) och Mathias 
Mellgren (C)                                       
Dnr 03.01.1385/2016 

 

BESLUT 
 
Som svar på skrivelsen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

 

Ärendet 

Sophia Granswed m.fl. (M), Mikael Valier (KD), Daniele Fava (L) och Mathias Mellgren (C) 

har i en skrivelse, daterad 2016-12-20, ställt frågor till idrottsnämnden om ökad tillgänglighet 

till simlokaler i framför allt innerstaden. I skrivelsen önskas svar på hur idrottsförvaltningen 

ser på möjligheten att överdäcka Eriksdalsbadets utomhusbassäng, vilka kostnader en sådan 

åtgärd skulle medföra samt vilka för- och nackdelar det finns med en överdäckning. 

Förvaltningen har tillsammans med tekniker på fastighetskontoret konstaterat att det erfordras 

en omfattande förundersökning för att sakligt besvara ställda frågor gällande kostnader 

respektive för- och nackdelar med en överdäckning.      

I skrivelsen påtalas att det pågår eller planeras omfattande renoveringar av stadens simhallar 

och särskilt kommer stängningen av innerstadsbaden GIH-badet och Forsgrenska att få 

konsekvenser för simutövare. Därför föreslås i skrivelsen att en säsongsbunden överdäckning 

av Eriksdalsbadets utomhusbassäng likt den lösning som blev gjord på Nälstabadet om 

möjligt utförs. Följande frågor ställs i skrivelsen: 

 

1. Hur ser idrottsförvaltningen på möjligheten att överdäcka Eriksdalsbadets 

utomhusbassäng under perioden då flera simhallar i innerstaden renoveras? 

2. Vilka kostnader bedömer förvaltningen att detta skulle medföra? 

3. Vilka fördelar respektive nackdelar ser förvaltningen med förslaget?  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 


